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Vragen van de leden Sienot (D66) en Remco Dijkstra (VVD) aan de Minister 
van Infrastructuur en Waterstaat en de Staatssecretaris van Financiën over het 
artikel «Lightyear in Helmond wil lage bijtelling zonne-auto’s» (ingezonden 
11 september 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Lightyear in Helmond wil lage bijtelling 
zonne-auto’s»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met de techniek van de zonne-auto? Zo ja, op welke wijze 
ondersteunt u deze innovatie? 

Vraag 3
In hoeverre is het mogelijk om een houdbare definitie van een zonne-energie 
auto te formuleren en is de Rijksdienst voor Wegverkeer (RDW) bereid 
hieraan medewerking te verlenen? Welke criteria zouden hiervoor een 
uitgangspunt kunnen zijn? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat duurzame innovaties zoals de zonne-auto van 
Lightyear nieuwe kansen bieden voor de auto-industrie in Nederland en 
daarmee de steun verdienen van de overheid in de start-upfase? 

Vraag 5
Ziet u kansen om de uitzondering op de bijtelling die voor waterstofauto’s 
geldt ook toe te passen op auto’s die direct op zonne-energie rijden?

1 ED, 17 augustus 2018, Lightyear in Helmond wil lage bijtelling zonne-auto’s (https://www.ed.nl/
economie/lightyear-in-helmond-wil-lage-bijtelling-zonne-auto-s~a5c2d917/)
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